



Date: 16/10/2025

التاريخ: 2025/10/16

Boursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمون ؛؛؛

**Subject: Opening the Nomination for Membership
Board of Directors of Mezzan Holding Company (KSCP)**

With reference to the above, and based on the resolution of the Company's Ordinary General Assembly held on 7th October 2025 regarding the formation of an interim administrative committee to conduct the elections of the Board of Directors, the Interim Administrative Committee is pleased to announce the opening of candidacy for the election of a new Board of Directors of the Company. The nomination period shall be for one month, starting from Thursday, 16/10/2025 until Sunday, 16/11/2025.

Attached is the announcement regarding the opening of the nomination period for membership of the Board of Directors of the Company, which will be available on the Company's website.

Best Regards,

Chairman of The Interim Administrative Committee
Dr. Faisal Abdulwahab Al-Fahad

**الموضوع: الإعلان عن فتح باب الترشح
لعضوية مجلس إدارة شركة ميزان القابضة (ش.م.ك.ع.)**

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، واستناداً إلى قرار الجمعية العامة للشركة المنعقد بتاريخ 7 أكتوبر 2025 بشأن تشكيل لجنة إدارية مؤقتة لإجراء انتخابات مجلس إدارة جديد، يسر اللجنة الإدارية أن تعلن عن فتح باب الترشح لانتخاب مجلس إدارة جديد للشركة على أن تكون فترة فتح باب الترشح لمدة شهر وذلك اعتباراً من يوم الخميس الموافق 16 أكتوبر 2025 و حتى يوم الأحد الموافق 16 نوفمبر 2025 .

كما نرفق لكم الاعلان بشأن فتح باب الترشح لعضوية مجلس ادارة الشركة الذي سيتم اتاحته على موقع الشركة .

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ؛؛؛

رئيس اللجنة الإدارية المؤقتة
الدكتور/ فيصل عبد الوهاب الفهد

نسخة / هيئة أسواق المال



Disclosure of Material Information Form

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Date	16/10/2025	2025/10/16	التاريخ
Name of the Listed Company	Mezzan Holding Company (KSCP)	شركة ميزان القابضة (ش.م.ك.ع.)	اسم الشركة المدرجة
Material Information	Based on the resolution of the Company's Ordinary General Assembly held on 7 th October 2025 regarding the formation of an interim administrative committee to conduct the elections of the Board of Directors, the Interim Administrative Committee is pleased to announce the opening of candidacy for the election of a new Board of Directors of the Company. The nomination period shall be for one month, starting from Thursday, 16 /10/2025 until Sunday, 16 /11/2025. Attached hereto the announcement regarding the opening of the nomination period for membership of the Board of Directors of the Company, which will be available on the Company's website.	استناداً إلى قرار الجمعية العامة للشركة المنعقد بتاريخ 7 أكتوبر 2025 بشأن تشكيل لجنة إدارية مؤقتة لإجراء انتخابات مجلس إدارة جديد، يسر اللجنة الإدارية أن تعلن عن فتح باب الترشح لانتخاب مجلس إدارة جديد للشركة على أن تكون فترة فتح باب الترشح لمدة شهر وذلك اعتباراً من يوم الخميس الموافق 16 أكتوبر 2025 و حتى يوم الأحد الموافق 16 نوفمبر 2025. كما نرفق لكم الإعلان بشأن فتح باب الترشح لعضوية مجلس إدارة الشركة الذي سيتم إتاحتها على موقع الشركة.	المعلومة الجوهرية
Significant Effect of the material information on the financial position of the company	No material effect on financial position of the Company.	لا يوجد أي تأثير على المركز المالي للشركة.	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة

Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts.

If a Listed Company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other listed companies' which are members of the same Group, the other companies' disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.

يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر، ويستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات والممارسات وما يشهها من عقود.

إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.

Chairman of The Interim Administrative Committee

Dr. Faisal Abdulwahab Al-Fahad

رئيس اللجنة الإدارية المؤقتة

الدكتور/ فيصل عبد الوهاب الفهد

نسخة / هيئة أسواق المال



Announcement

Mezzan Holding Company KSCP

Board of Directors Membership Nomination

The Interim Administrative Committee elected by the Ordinary General Assembly held on 7th October 2025, is announces the commencement of the nomination period for its Board of Directors membership for Executive, Non-Executive, and independent board members. The duration of the nomination period will for one month starting from Thursday, 16/10/2025 and ending by close of business day on Sunday, 16/11/2025.

All persons seeking nomination – who are eligible based on Company article of association, its memorandum of Amendments, and the Law No. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and Regulating Securities Activities, and its executive bylaws and their amendments – should contact the Secretary of the Interim Administrative Committee (Sunday to Thursday from 9:00 AM – 3:00 PM) at the Company's premises located in: Sabhan Industrial Area, St 1, Block 11, Plot 221, telephone number 22286444 – Ext. 6479. Candidates should fill the required forms and submit the relevant supporting documents to the Company.

Noting that no member may be nominated for the Board of Directors of the company after the expiry of the above period, in accordance with the provisions of paragraph (3) of Article (1-11-4) of Chapter 1 of Module Twelve of the Executive Bylaws of Law No. 7 of 2010 regarding the Establishment of the Capital Markets Authority and Regulating Securities Activities and their amendments.

Required Documents from Board Candidates:

- 1- Resume with all supporting documents for scientific and professional qualifications and previous experience.
- 2- Criminal status certificate issued by the General Department of Criminal Evidence at the Ministry of Interior.
- 3- A certificate to whom it may concern regarding the soundness of the legal position issued by the Capital Markets Authority, which includes the disciplinary penalties issued by the Disciplinary Board at the Capital Markets Authority, in addition to any statement or violations under investigation.
- 4- Shareholding Certificate of a number of the company's shares.
- 5- Copy of the civil ID or passport.
- 6- Complete Nomination Form approved by the company.

إعلان

فتح باب الترشح لعضوية مجلس إدارة

شركة ميزان القابضة (ش.م.ك.ع.)

تعلم اللجنة الإدارية المؤقتة المنتخبة بموجب قرار الجمعية العامة المنعقد في تاريخ 7 أكتوبر 2025 عن فتح باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة لشركة ميزان القابضة (ش.م.ك.ع.) (تنفيذي / غير تنفيذي / مستقل) لدورة جديدة (2025-2028) على أن تكون فترة فتح باب الترشح لمدة شهر تبدأ من يوم الخميس الموافق 2025/10/16 و تنتهي في نهاية يوم الأحد الموافق 2025/11/16.

و على السادة الراغبين في الترشح ممن تتوفر فيهم الشروط والضوابط المنصوص عليها في عقد التأسيس و النظام الأساسي للشركة وأحكام قانون الشركات رقم 1 لسنة 2016 وكذلك أحكام القانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية ولائحته التنفيذية وتعديلاتهما مراجعة السيد أمين سر اللجنة الإدارية المؤقتة من الساعة 09:00 صباحاً إلى 03:00 بعد الظهر من الأحد إلى الخميس بمقر الشركة الكائن في: منطقة صبحان الصناعية - قطعة 11 - شارع 1 قسيمة 221 - هاتف رقم: 22286444 داخلي: 6479 ؛ وذلك من أجل استلام و تعبئة نموذج الترشح وتقديم المستندات المطلوبة .

مع العلم بأنه لا يجوز ترشح أي عضو لمجلس إدارة الشركة بعد إنقضاء المدة الواردة أعلاه وذلك وفقاً لنص الفقرة رقم (3) من المادة رقم (11-4) من الفصل الأول من الكتاب الثاني عشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما .

المستندات المطلوبة:

1. السيرة الذاتية للمرشح مع تقديم كافة المستندات المؤيدة للمؤهلات العلمية والعملية وبيان الخبرة السابقة
2. شهادة الحالة الجنائية صادرة من الإدارة العامة للأدلة الجنائية لدى وزارة الداخلية .
3. شهادة لمن يهمه الأمر الخاصة بسلامة الموقف القانوني للمرشح – الصادرة عن هيئة أسواق المال والمتضمنة الجزاءات التأديبية الصادرة من مجلس التأديب لدى هيئة أسواق المال إضافة إلى أي بيان بشأن أي مخالفات جاري التحقيق فيها.
4. شهادة تثبت ملكية المرشح أسهم في الشركة .
5. صورة البطاقة المدنية أو جواز السفر .
6. تعبئة نموذج الترشح المعتمد لدى الشركة.